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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. szeptember 28-

án 16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

    

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Megjelent:   Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Képviselő-testület tagjait és 

vendégeinket, mindenkit, a mai testületi ülésen. Megállapítom, hogy 4 képviselő és a 

polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés határozatképes. Miskolczi Ferenc alpolgármester 

jelezte távollétét. Dombi képviselő úr jelezte jelenlétét, de még nem jött meg. Napirend előtt 

senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő 

napirendi javaslatot).  

A 11.) napirendet a Horizont téren található üzlettulajdonosok kérelme szelektív 

hulladékgyűjtők ügyében (156/2023.) visszavontam.  

Sürgősséggel kiküldtem két energetikai pályázatot. A napirenddel kapcsolatban van-e 

észrevétel? Nem volt.  

A zárt ülésről szavaznunk kell. Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Hegedüs-Józan 

Ramóna)” tárgyú előterjesztést, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

227/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Hegedüs-Józan Ramóna)” tárgyú, 155/2023. számú előterjesztés zárt 

ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy sürgősséggel napirendre vegyük és zárt 

ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat 

elbírálása (Nagy Ernőné)” tárgyú előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

228/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Nagy Ernőné)” tárgyú, 159/2023. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy sürgősséggel napirendre vegyük és zárt 

ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat 

elbírálása (Rampasek László Attila)” tárgyú előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

229/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Rampasek László Attila)” tárgyú, 160/2023. számú előterjesztés zárt 

ülésen történő tárgyalását.  
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Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása (149/2023.) 

2.) A közterületek és a közhasználat céljára átadott területek használatáról szóló 20/2013. 

(XII.31.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata (153/2023.) 

3.) A településkép védelméről szóló 1/2018.(I.30.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

(143/2023.) 

4.) A hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés 

engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 14/2016. (VI.24.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata (152/2023.) 

5.) A fiatal családok első lakáshoz jutásának támogatásáról szóló 18/2008.(XII.12.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (144/2023.) 

6.) A helyi zajvédelmi szabályokról szóló 25/2023. (IX.1.) önkormányzati rendelet módosítása 

(138/2023.) 

7.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (139/2023.) 

8.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

9.) Beszámoló a Pétkomm Kft. 2023. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről 

(140/2023.) 

10.) 2024. évi kaszálási munkálatokra felkészülés (157/2023.) 

11.) Önálló képviselői indítvány Molnár Gyula László részéről: Szelektív hulladékgyűjtő sziget 

áthelyezése (158/2023.) 

12.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2024. (147/2023.) 

13.) Önkormányzatnál és költségvetési szerveinél foglalkoztatottak jutalmazása (142/2023.) 

14.) A polgármestert megillető szabadság 2023. évi ütemezésének módosítása (146/2023.) 

15.) Beszámoló a civil szervezetek támogatásáról, a támogatási pénzek felhasználásáról 

(154/2023.) 

16.) Széchenyi 2020 program Free Wifi helyszín kijelölés Pétfürdőn (148/2023.) 

17.) Külterületi ingatlanok rekreációs földhasználatra kijelölése (145/2023.) 

18.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (137/2023) 

19.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Közlekedési táblák, tükör telepítése 

(150/2023.) 

20.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Akácfa utca – Közlekedési koncepció 

(151/2023.) 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (141/2023.) 

 

Vegyes ügyek 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét. Javasolom 

a Képviselő-testületnek, hogy a Pétkomm Kft. témáit vegyük előre. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

1.) Beszámoló a Pétkomm Kft. 2023. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről 

(száma: 140/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni valója van igazgató úrnak? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

230/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. 2023. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

 

2.) 2024. évi kaszálási munkálatokra felkészülés (száma: 157/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy az ajánlatok elbírálásánál a súlyszámok az alábbiak legyenek: 

- Nettó ajánlati egységár (nettó Ft/m2)       75 % 

- Teljesítés megkezdésének vállalt időpontja az ajánlatkérő erre irányuló  
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felhívásának közlésétől számítva (min. 2 – max. 5 munkanap)     5 % 

- Helyismeret          10 % 

- állandó dolgozókkal rendelkezzen                    10 % 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ügyvezető urat kérdezem, hogy ezzel vagy az anyaggal 

kapcsolatban van-e észrevétel? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Eszembe jutott még egy szempont. Többször felmerült, hogy 

a fű magassága, amikor levágják, nem megfelelő. Ezt mi jeleztük az ügyvezető úr felé és 

mondta, hogy a jelenlegi kivitelező ezt a magasságot tudja beállítani. Ezt be lehetne rakni 

szempontnak, hogy lejjebb tudja rakni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez nem szempont, hanem ez a szerződés része.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De szempont, mert a válasz az volt, hogy nem áll 

rendelkezésre olyan traktor, ami ezt a mélységet tudja, és innentől lesz szempont.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Az, hogy milyen traktorral dolgozik az egy beszerzés 

kérdése, vesz egy másik traktort. A kérdés, hogy mit teszünk bele az alapmennyiségbe. 

Nyilvánvalóan az év elején többször kell vágni, az év végét nem tudjuk hová fut ki. Ha rosszul 

lőjük be az alapmennyiséget, akkor amiatt fog elcsúszni a fű magassága. Ha későn kezdünk, 

idén is volt, hogy hirtelen eső, napsütés, megint eső, napsütés, akkor megcsúszhatunk a fű 

magasságával. Ha viszont korábban kérjük az első vágást, akkor lehet, hogy nem lesz elég a 

mennyiség. Ez kicsit összetettebb, mint az, hogy neki milyen traktorja van. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Lehet, hogy összetettebb, de akkor is egy fontos szempont, 

hiszen többször voltunk kint megnézni a fű magasságát, és annyira szembeötlő volt, hogy a régi 

szolgáltatóhoz képest sokkal magasabban van a fű. Ez igenis probléma. Javaslom, hogy legyen 

szempont az is, hogy a vállalkozó, aki megpályázza ezt a szerződést, kivitelezést, az 

rendelkezzen olyan traktorral, ami lejjebb tudja vágni.   

 

Horváth Éva polgármester: Mi az, hogy lejjebb? Itt konkrét számokat kell mondani. Ez 

szerződés kérdése.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem tudom, hogy jelenleg mit tudott a traktor, mert nem én 

szerződtem velük, de annál lejjebb kell, hogy tudjon menni. Ugyanis az előző vállalkozó, aki a 

megelőző években csinálta, lejjebb tudott menni, hiszen azért szúrtuk ki rögtön, hogy magasabb 

a fű.   

 

Horváth Éva polgármester: Az előző években nem volt ilyen esős nyár, mint az idén volt. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Dehogynem volt.  
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Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A szerződésben az volt többek között, hogy a 

felkéréstől számítva a munka megkezdéséig maximum hány napot csúszhat. Ezt betettük most, 

hogyha megkapja az e-mailt, akkor legkésőbb öt napon belül kell fel kell vonulnia. Ha előbb, 

akkor versenybe hozta magát. Az nem volt benne a szerződésben, hogy neki hány centire kell 

vágni a füvet. Be lehet tenni, de ki fogja ellenőrizni minden egyes területen, minden egyes 

technológiánál? Kicsit túl bonyolult és nehézkessé válhat az egész. Nem lehetetlen. Ha egy 

ilyen feltételt beteszünk, annak árfelhajtó hatása lesz a pályáztatás során. Ez biztos, a többi 

bizonytalan.    

 

Molnár Gyula László képviselő: Azokról a területekről beszélek, ahol traktorral vágják a 

füvet, ezek az egybefüggő területeink. A motoros fűkaszánál is volt probléma, mert nem vágták 

le rendesen, kicsit megzúzták a közepétől felfele és csúnya volt az egész. Ezt nagyon sok lakó 

látta, ez is szembeötlő volt. Az is probléma, hogy sajnos a nagy területekről nem szedik össze 

a füvet. Ezért is fontos, hogy alacsonyabbra tudjon menni, mert annak idején a másik 

vállalkozónak sem kellett összeszedni, de alacsonyabb volt, jobban vágta, eloszlott, nem 

okozott ilyen problémát.  

 

Horváth Éva polgármester: Mi a javaslat? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez is legyen legalább 5-10 %. 

 

Horváth Éva polgármester: Jó, de mondd meg, hogy mekkora centiméter legyen az, amire 

vágjon? 

 

Nagy Zsolt képviselő: A futballpályán a sportfű 2,5 centi.  

 

Molnár Gyula László képviselő: 5 centiméter legalább. 10 %-ra gondoltam.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem lehet 100 %-nál több, melyikből vonjunk le? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Miért nem elég az 5 % és az árból az 5 %-ot leveszitek? 

 

Horváth Éva polgármester: Nehogy már az árból vegyünk le.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha az állandó dolgozókból vennénk el a 10-ből 5-öt? Ennek az 

ellenőrzése elég necces. Ha nem állandó dolgozókkal dolgozik, akkor mi történik, felbontjuk a 

szerződést? Az elején úgyis azt fogja mindenki írni, hogy állandó dolgozókkal fog dolgoztatni. 

5 %-ért is ugyanazt fogja vállalni, mint 10 %-ért. Innen elvennénk 5-öt és áttennénk a 

fűmagasságra. Ami ellenőrizhetőbb.   

 

Horváth Éva polgármester: Állandó csapat 5 % és 5 % a fű magasság?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezzel az állandó létszámmal kapcsolatban mondanék olyat, 

hogy esetleg talán jobb lehet szempontnak és lehet, hogy jobban ellenőrizhető is, beletartozhat 

magába a fogalomkörbe az is, hogy állandó személyzet, hogy a szerződés teljesítésében részt 

vevő alkalmazotti létszám szervezettsége – itt az iskolai végzettség annyira nem kell – a 

munkához való hozzáállása. A szervezettségbe az is beletartozik, hogy egy állandó ember van. 

Azt meg lehet a kiírásnál határozni. Nem azt írjátok, hogy állandó személyzet, hanem a 

szervezettsége. Megmagyarázod, hogy azt értitek alatta, hogy legalább egy állandó ember 

legyen, akit hívhatnak művezetőnek, vagy akárkinek. Arra elő lehet írni, hogy lehetőleg 
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helybeli lakos legyen. A magyarázó részbe ezeket be lehet írni. Mégsem az van odaírva 

szempontnak, hogy állandó létszám.  

 

Horváth Éva polgármester: Ehhez nincs jogod. Ez olyan, mintha az építkezésnél azt mondod, 

hogy a kőműves brigád állandó létszám legyen. El tudom képzelni, hogyha dömping meló van, 

akkor hoz még egy csapatot, hogy el tudja végezni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezért mondtam, hogy nem azt kell beírni, hogy állandó 

létszám, hanem a szerződésben részt vevők szervezettsége. Ebbe beletartozik, hogy mindig 

legyen itt olyan minden fűnyírásnál, aki már volt itt és tudja, hogy mi a településen az elvárás.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez benne volt az előbbiben is.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem volt benne.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem lehet úgy megfogalmazni, hogy azt mondjuk, 

hogy legfeljebb egy alvállalkozót vonhat be, és a csoportvezetőnek állandónak kell lenni. Idén 

az volt a baj, hogy jött az első csapat, képességben nagyon jók voltak, utána megszorultak és 

berántottak Kecskemétről egy másik csapatot, aki azt sem tudta, hogy hol van Pétfürdő és nem 

igazán voltak jók.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én ezt tartom jónak, azért, mert nagyobb kört takar. Az, hogy 

azt mondod neki, hogy csak egy alvállalkozó csapatot vonhat, abból az lesz, hogy állandóan 

van neki egy alvállalkozó csapata és az nem ugyanaz.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Beírja a közbeszerzési dokumentációjába, hogy a Kiss 

Bt-t fogom bevonni, akkor utána már nem vonhatja be a Tóth Bt-t a munkába, csak a Kiss Bt. 

dolgozhat itt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kérhet szerződésmódosítást és előbb-utóbb kénytelen vagy 

hozzájárulni, mert ez nem tilos. Azért érdemes úgy a szempontot megválasztani, hogy 

viszonylag legyen tág, de beleérthető, és a szempontok kiválasztásánál van olyan rubrika, hogy 

mit értesz rajta, mit vársz el ezen belül. 

 

Horváth Éva polgármester: Azt, hogy a helyi vezető állandó ember legyen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A szerződés teljesítésében részt vevők szervezettségét 

szempontnak írod ki.  

 

Horváth Éva polgármester: A helyszínen lévő vezetővel. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Abba bele kell írni, hogy aki itt a vezetőjük, annak állandó 

embernek kell lennie, lehetőleg rendelkezzen helyismerettel. A helyismeret az is, hogy először 

körbeviszik a településen és ha mindig ugyanaz a személy van itt, az már helyismeret. Ne adj 

Isten felvehet péti embert is, ha fel tud venni. Az állandó létszám helyett ezt javasolnám.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A fűmagassághoz szólnék. Ha rögzítünk egy alacsony 

magasságnál a fű elvárt magasságát, akkor automatikusan azt követjük el, hogy április 15-től 

június 15-ig non-stop fogja vágni. Akkor viszont kénytelenek vagyunk módosítani az 
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alapmennyiségeket is. Azt fogjuk megélni, hogy a Péti Napok után befejeztük a kaszálási 

tevékenységeket.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez kicsit félrement. Úgy gondolom, hogy a Molnár képviselő úr úgy 

gondolta, hogy egy vágással érje el ezt a szintet, utána rendben van, hogy nő a fű. Nem az az 

elvárt, hogy folyamatosan 5 centi legyen a levágott fű, hanem amikor ő vág, akkor legyen 5 

centi.  

 

Horváth Éva polgármester: Marad az ár 75 %, helyismeret 10 %, szervezettség, egy 

helyszínen lévő vezető 5 %, reagálás 5 %, vágás során 5 centi 5 %. Ez egy műszaki előírás, 

szerintem ez nem súlyszám. Valaki 4 centit fog vállalni? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Lehet, hogy nem rendelkezik olyan gépparkkal, ami tudja 

ezt a centimétert levágni. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor az nem súlyszám, hanem műszaki feltétel. Mindenki az 5 

centit be fogja lőni. Lemegyek 1 centire? Ezeket össze kell hasonlítani. Nem szeretném, hogy 

2 centire vágják a füvet.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Be fogják vállalni, amivel nyerni fognak és utána nem 

fogják betartani. Akkor mehet a bokszmeccs.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor azt kell mondani, hogy a felvállalt fűmagasság és akkor 

lehet, 5, 6, 7 centi és akkor lehet súlyozni meg összehasonlítani. Ha leírom, hogy 5 centi, akkor 

az szerződéses feltétel.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Egy általunk elvártat beírunk az egyik végére és egy 

általunk elfogadható feltételt a másik végére és így lehet összehasonlítani.  

 

Horváth Éva polgármester: Beírjuk, hogy 5-től 7 centi és beírja, hogy mennyit vállal. Akkor 

lehet ez 5 %.   

 

Béni Norbert képviselő: Ezt el is tudnám fogadni. Soha nem mértem meg a fű magasságát, 

hogy az 5 centi mennyi.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor 5-7 centi és 5 %. Más észrevétel? Nem volt.  

Aki ezekkel a módosításokkal a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

231/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. által Pétfürdő település területén végzett kaszálási munkáinak 2024. 

évi közbeszerzési dokumentációja összeállításával kapcsolatban 

nyilatkozik, hogy: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
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1.) 2024. évben a korábbi éveknek megfelelő mennyiségű (m2) 

parkfelület kezelését kívánja a Pétkomm Kft-vel elvégeztetni; 

2.) továbbra is támogatja, hogy a Pétkomm Kft. az általa kezelt méretű 

parkfelület 20%-ára a feladatok ellátására alvállalkozót vonjon be, 

alvállalkozásba kiadott parkterület a melléklet szerint kerül rögzítésre 

a közbeszerzési kiírásban;  

3.) a 2024. februári testületi ülésen az Önkormányzat 2024. évi 

költségvetés jóváhagyásakor dönt arról, hogy a legjobb ajánlatot adó 

vállalkozással a szerződés megköthető és a fedezet a költségvetésben 

biztosított lesz; 

4.) vállalja, hogy a nyertes vállalkozótól a táblázatban szereplő minimális 

kaszálási gyakorisággal a munkálatok mindenképpen megrendelésre 

kerülnek, minőségi igények esetén vállalkozó felé maximum +30% 

nagyságrendben további munkavégzés megrendelése lehetséges; 

5.) az alábbi szempontrendszer felállítását kéri a Pétkomm Kft-től:  

A 2023. évi szerződéskötésnél az eljárás során az ajánlatkérő a benyújtott 

ajánlat elbíráláshoz a Kbt. 76. § (2) bekezdés c) pontja szerint a legjobb 

ár-érték arányt megjelenítő értékelés szempontját alkalmazta, az alábbi 

értékelési szempontok és súlyszámok figyelembevételével: 

 

Részszempontok Súlyszám 

1. Nettó ajánlati egységár (nettó Ft/m2)   75 

2. Teljesítés megkezdésének vállalt időpontja az 

ajánlatkérő erre irányuló felhívásának közlésétől 

számítva (min. 2 – max. 5 munkanap)  

5 

3. Helyismeret  10 

4. Teljesítésben résztvevők szervezettsége, 

helyszínen lévő vezető állandósága 

5 

5. Fű mérete vágáskor: 5-7 centiméter között 5 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő: 2023. október 6. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

3.) Az Önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása  

(száma: 149/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

26/2023.(IX.29.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről 

szóló 3/2023. (III.10.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4.) A közterületek és a közhasználat céljára átadott területek használatáról szóló 

20/2013. (XII.31.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 153/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Humán Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett javasolja 

a hatályos rendelet 6. § c) pontjának hatályon kívül helyezését. 

A Bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal javasolja, hogy a rendelet 1. számú mellékletének 10. 

pontjában maradjon az 1.500.- Ft/hó/m2 közterülethasználati díj. 

A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 1tartózkodás mellett a fenti módosításokkal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett minősített többség hiányában nem javasolja elfogadásra a rendelet-

tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, 

hogy a rendelet 1. számú mellékletének 11. pontjánál 10 ezer forint/nap helyett 50 ezer 

forint/nap szerepeljen. 

Kisebbségi vélemények: A Bizottság 1 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem 

javasolja, hogy az 1. számú melléklet 5. sorában 0.- Ft szerepeljen. 

A Bizottság 1 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem javasolja, hogy a rendelet 1. 

számú mellékletének 10-es sorában 0.- Ft szerepeljen. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a fenti módosítással elfogadásra javasolja 

a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonyé a szó. 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: A bizottsági ülések alatt hibát is vettem észre a rendeletben, 

tulajdonképpen mindkét előterjesztői módosítás a hiba korrigálása. Amit most kiosztottunk 

kézbe tervezetet kérem, hogy azt vegyétek előterjesztésnek. Ehhez képest kellene a módosító 

javaslatokat megtenni. A módosítás lényege a 2. §-nál az, hogy meghatároztuk a 

haszongépjármű fogalmát. Felmerült, hogy lehessen a közterületen szeszes italt fogyasztani. 

Azt kérem, hogy a tilalom maradjon bent, és ilyen javaslat nincs is. Utána néztem a 

jogszabályoknak. Ez továbbra is szabálysértési tényállás, de csak akkor, ha a helyi rendeletben 

szabályozza a Képviselő-testület. A 21. § p) pontja, ami a közigazgatási bírsággal súlytandó 

magatartásokat sorolja fel, itt nincs helye, ez jogszabályellenes, ennek a hatályon kívül 

helyezése az előterjesztés módosítás lényege.   

 

Horváth Éva polgármester: Elhangoztak módosító javaslatok a bizottságok részéről. A 

Humán Bizottság javasolja a hatályos rendelet 6. § c) pontjának (közterületen lévő, vagy 

közterületbe benyúló árusító automata, egyéb árusító berendezés elhelyezéséhez) hatályon 

kívül helyezését. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

232/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát a közterületek és a közhasználat 

céljára átadott területek használatáról szóló rendelet tervezet kapcsán, 

mely szerint a rendelet 6. § c) pontja legyen hatályon kívül helyezve. 
 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság javasolja a rendelet 1. számú mellékletének 

10. pontjában (vendéglátóipari kitelepülés (előkert, terasz) céljára használt területek) maradjon 

az 1.500.- Ft/hó/m2 közterülethasználati díj. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 nem, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

233/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát a közterületek és a közhasználat 

céljára átadott területek használatáról szóló rendelet tervezet kapcsán, 

mely szerint a rendelet 1. mellékletének 10. pontjában maradjon az 1.500.- 

Ft/hó/m2 közterülethasználati díj. 
 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság javaslata volt, hogy a rendelet 1. számú 

mellékletének 11. pontjánál (mutatványosi, cirkuszi tevékenység céljára használt terület) 10 

ezer forint/nap helyett 50 ezer forint/nap szerepeljen. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Pénzügyi Bizottság 

javaslatát a közterületek és a közhasználat céljára átadott területek használatáról szóló 

rendelet tervezet kapcsán, mely szerint a rendelet 1. mellékletének 11. pontjában 10 ezer 

forint/nap helyett 50 ezer forint/nap szerepeljen. 

 

Horváth Éva polgármester: Más módosító javaslat? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nekem lenne egy  gondolatom a melléklet 14. pontjával 

kapcsolatban. 30 ezer forint/nap bérleti díjat szedünk attól, aki esküvőt akar csinálni a Peytu 

mezején, meg 30 ezer forintot beszedünk a Nitrogéntől is, aki egy nagyobb rendezvényt csinál? 

 

Horváth Éva polgármester: Kivéve a helyi gazdálkodók. Benne van a rendeletben.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor tőle meg semmit sem szedünk? 

 

Horváth Éva polgármester: Miért szednénk? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az aránytalanságot mondom. Javaslom, hogy ne szedjünk. 

Ha valaki esküvőt akar a Peytu mezején, akkor csináljon.  

 

Horváth Éva polgármester: Most nem az esküvőről beszélünk. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Egy példát mondtam.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez egyéb rendezvény.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ami lehet esküvő is a Peytu mezején.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az is lehet, meg sok más egyéb is lehet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lehet, de én javaslom, hogy ne. Ha cégektől nem szedünk 

pénzt, akkor tőlük miért szedünk? 

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert a rendeletnek van egy ilyen kitétele, hogy helyi 

gazdálkodóktól, vállalkozásoktól nem kérünk. Ha idejön Kistarcsáról egy cég, attól kérünk 

pénzt. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A helyi esküvőre is kérsz. 

 

Horváth Éva polgármester: Majd eljutunk oda. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. Ebben az esetben a helyi esküvőre is kérsz. Nem kérsz 

a nagyon gazdag gyáraktól, de kérsz a helyiektől. 

 

Horváth Éva polgármester: A nagyon gazdag gyáraktól többszáz millió forintot kapunk 

évente. Ebből élünk. Ezért nem kérünk tőlük 30 ezer forintot.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De a nagyon gazdag gyárak szennyeződését, károsító dolgait 

meg beszívjuk mindennap. Ne essünk hanyatt.  
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Horváth Éva polgármester: Ez megint egy demagógia.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szerinted polgármester asszony.  

 

Horváth Éva polgármester: Használjuk ki a Nitrogént, az adóját.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Senki nem mondta, azt mondtam, hogy mindenkinek legyen 

0.- forint.  

 

Horváth Éva polgármester: Én meg azt mondom, hogy aki igénybe veszi és nem tartozik a 

kivételezett kategóriába, az meg fizesse meg.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Javaslom, hogy ne fizessen senki.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a melléklet 14-es pontja 0.- forint legyen, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

234/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Molnár Gyula László képviselő javaslatát a közterületek és a 

közhasználat céljára átadott területek használatáról szóló rendelet tervezet 

kapcsán, mely szerint a rendelet 1. mellékletének 14. pontjában a 30.000.- 

Ft/nap helyett 0.- Ft/nap legyen.  
 

 

Horváth Éva polgármester: Más? 

 

Béni Norbert képviselő: Lenne a 2. §-hoz javaslatom. Erről beszéltünk tegnapelőtt. Most 

meghatároztuk, hogy 3,5 tonnánál nagyobb autók lesznek a haszongépjárművek. Pont ezt 

hoztuk fel a Pénzügyi Bizottság ülésén, hogy a lakótelepre alapból nem mehet be, a családi 

házasnál megoldja, hogy bemenjen, de lényegében kiszúrunk néhány emberrel, aki ilyen 

járművel dolgozik és le kell, hogy parkolja Péten.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem kiszúrunk, csak közterületi használati díjat fogunk kérni.  

 

Béni Norbert képviselő: Mondjuk egy buszos, aki a lakótelepen lakik, és kénytelen a buszát 

letenni valahová, de a lakó- pihenőövezetbe nem mehet be, talál magának helyet közterületen, 

mert máshol nem tud.  

 

Horváth Éva polgármester: Itt a vasút mellett nyugodtan megállhat, és a Wimmernél is.  

 

Béni Norbert képviselő: Eddig csak úgy megállhatott, mostantól fizet érte. 

 

Horváth Éva polgármester: A vasútnál megállhat, mert az nem a mi közterületünk. 
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Béni Norbert képviselő: Menjen be üzemi útra? 

 

Horváth Éva polgármester: Az nem üzemi út, hanem a vasút területe.  

 

Béni Norbert képviselő: Tehát nem közterületen fog megállni, találjon magának helyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott nem büntetik meg, bemehet a Wimmerhez.  

 

Béni Norbert képviselő: Javasolnám a b) pont kivételét. 

 

Horváth Éva polgármester: Az új változatból? 

 

Béni Norbert képviselő: Igen.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Ez két órát meghaladó.  

 

Béni Norbert képviselő: Céges járat elmegy, elviszi az embereket, felszedi, visszahozza, és 

van 6-7 óra várakozása. Több helyen szoktak várni, ahol éppen tudnak. Álltak a Berhidai út 

végénél, a garázsoknál. Nem kötözködött velük senki, lerakták a buszt. Az most közterület és 

fizetős lesz. Ez csak egy példa volt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Eddig is fizetős volt.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Én is rácsatlakoznék erre a dologra, mert egy kicsit 

igazságtalannak tartom ezt a dolgot. Nem adunk alternatívát abból a szempontból, hogy aki a 

lakótelepen kénytelen ezzel élni, azért van, mert itt laknak. Ha valaki járatozik és a pétieket 

viszi dolgozni, az azt jelenti, hogy naponta legalább háromszor kellene neki lebandukolnia a 

vasúthoz, vagy a Wimmer Transhoz, előbb el kell indulnia.  

A másik dolog, hogy nem adunk alternatívát, hogy a közelben hova parkolhasson.  

A harmadik dolog, hogy különbséget is teszünk, mert nagyobb számban parkolnak ott 

vállalkozók, akiknek az autója a 3,5 tonnát nem haladja meg. Ott is különbséget teszünk 

vállalkozó és vállalkozó között. Nem jó ez a dolog.  

Az sincs, hogy elmegy, bemegy, bejelenti, hogy nekem van egy ilyen autóm, fizetni szeretnék. 

Mi azt adjuk, hogyha van helyed, oda állhatsz, de fix helyet nem adunk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem vagyunk kötelesek.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Tudom, hogy nem vagyunk kötelesek, de nem is adunk fix 

helyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem a mi dolgunk. A vállalkozónak a saját telephelyét, a saját 

működésének feltételeit saját magának kell kialakítani. Nem lehet, hogy mindent az 

önkormányzat oldjon meg.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Régen volt egy parkoló a 140-es szállóval szemben, ami pont 

azért lett kialakítva, amíg az nem lett tele lakásokkal, hogy a buszok, akik a munkásokat viszik, 

ott parkoltak. Ez is megszűnt, nincs alternatívájuk. Ha pénzt szedünk, adjunk alternatívát.  
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Horváth Éva polgármester: A mi közterületünket használja az az autó. Idáig éveken keresztül 

azt hallgattam tőletek is, a lakosságtól is, hogy miért foglalják ezek a járművek a 

parkolóhelyeket. Most is fogják foglalni, de legalább fizetnek érte valamit.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez csak részben igaz. A 3,5 tonna felettieket próbáljuk meg adóztatni, 

a 3,5 tonna alattiakat nem, amik ugyanúgy foglalják a helyet és velük van a gond. A nagy 

autókkal eddig sem jártak be a lakótelepre.   

 

Horváth Éva polgármester: A lakótelepre nem, de ide járnak be.  

 

Béni Norbert képviselő: Ahogy Molnár képviselő úr elmondta tele van kisdobozossal, 

nagydobozossal. 

 

Molnár Gyula László képviselő: 8-10 autót „megadóztatunk”, 60-at meg nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát akkor senkitől ne kérjünk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Amíg nem adunk alternatívát. 

 

Nagy Zsolt képviselő: De nem nekünk kell.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De, nekünk kell adni alternatívát.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Legyen telephelye.  

 

Béni Norbert képviselő: Ők alkalmazottak, nem az övüké a busz. Előbb van 3,5 tonna alatti 

haszongépjárműve egy helyi vállalkozónak, mint 3,5 tonna felett.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Én ezzel nem értek egyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Én sem. Azt mondjátok, hogy a 2. § b) pontját vegyük ki? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: 19 találat van a tárolás szóra a rendeletben. Itt fogalom 

meghatározás, értelmező rendelkezés a 2. §. Ebbe a tárolásba beletartoznak az üzemképtelen 

gépjárművek, minden. Itt a tárolás fogalmát próbáltuk meghatározni. A módosítás annyi volt, 

hogy a 12 órát meghaladó várakozás volt bent, azt nem tudta senki ellenőrizni. A 2 órát esetleg 

be lehet tartatni. Itt az a fogalom van, hogy mit értünk tárolás alatt.  

Amit ti feszegettek, az a haszongépjármű fogalma, amit most beleraktunk. Amire a bizottsági 

üléseken mondtam az alternatívákat, és mégis mindegyik bizottságnál, ami az e) pontba 

bekerült, a 3,5 tonna megengedett legnagyobb össztömeget meghaladó tömegű jármű, ez 

maradt bent. Elmondtam, hogy lehetne a másik variáció, azt nem akartátok.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor javasolnám, hogy maradjon az eredeti b) pont egyelőre.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Maradjon a 12 óra? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt nem tudod ellenőrizni.  

 



16 

 

Béni Norbert képviselő: Ez a haszongépjármű fogalma keveri össze az egészet. Annyira 

meghúztuk a vonalat, lényegében értelmetlenül.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Annyira nem húztad meg a vonalat.  

 

Béni Norbert képviselő: 3,5 tonnánál megvágtuk a vonalat.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Akkor húztuk volna meg, ha az összes dobozos N kategóriás járműre 

vonatkozna a haszongépjármű. 

 

Béni Norbert képviselő: Megmondom őszintén haszongépjármű az én fogalmaim szerint 

minden autó, amit cég használ.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Amit gazdálkodási tevékenységre használ. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ami gazdálkodási tevékenységhez kapcsolódó. Elmondtam, 

hogy a forgalmiból kiderül, ez a gépjármű másodlagos jellege, a forgalmi J betűje alatt N1, N2, 

N3. Az 1-2-3 számok a gépkocsi nagyságát jelentik. Azt is elmondtam, hogy melyik autó, hogy 

kerül ilyen kategóriába, ami úgy néz ki, mintha személyautó lenne, de nem személyautóként 

van műszaki vizsgáztatva, mert ilyet lehet csinálni, hanem haszongépjárműnek, mert annak 

kedvezőbb az egyéb adóztatási formája.  

A magam részéről nem ezt tenném bele. Kiterjesztettebben használnám.  

 

Horváth Éva polgármester: Mit javasoltok? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Hogy értetted jegyző asszony, hogy kiterjesztettebben tennéd bele? 

Levinnéd az N-es kategóriákat? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Minden N kategóriára. Azért, mert nem annak kell fizetni, 

aki alkalmazott, hanem a tulajdonosnak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mégis az alkalmazott szívja meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem az anyagi részét, hanem több időt kell ráfordítania.  

 

Horváth Éva polgármester: Ha fizet közterülethasználati engedélyt, akkor megállhat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nincs kitiltva, csak fizetni kell. A kérdés az, hogy kinek 

kelljen fizetni. Mekkora kategóriától.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt javaslom, hogy valahol a 3,5 tonnánál kezdjük el.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tegnap a Pénzügyi Bizottság ülésén is ebben maradt a 

bizottság, hogy valahol kezdjük el és nézzük meg, hogy mennyire tartható be.  
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Horváth Éva polgármester: Ha semmilyen hatása nem lesz, vagy nagyon nagy lesz a 

lázongás, akkor még mindig visszahozhatjuk, de kezdjük el valahol.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem nagy pénzekről beszélünk, ha a haszongépjármű 

közterületi tárolásra fizetésre kötelezett. A táblázatban az van, hogy 600,- Ft/m2/hó. 

Valószínűleg az egy régen rossz vállalkozás, ha ez az összeg megnyekkenti a szállítmányozást. 

Szerintem ez nem egy olyan horribilis összeg, próbáljuk meg. Eddig sem ellenőrizte senki, most 

majd fogja. A lehetőséget adjuk meg a vállalkozóknak, akik haszongépjárművet próbálnak meg 

a közterületen lerakni, hogy havi díjat kell fizetnie.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez is felmerült, hogyha az 1 órát nem lehetett az Akácfában, akkor a 

2 órát itt, hogy fogjuk ellenőrizni? Összegszerűen 600,- Ft/m2/hó. Nem tudom egy busz 

mekkora? Egy átlagautó 4,5-5 méterhosszú, 2,5 méter széles.  

 

Molnár Gyula László képviselő: 10-12 m2-t foglal egy busz.  

 

Béni Norbert képviselő: Szerintem körülbelül 30 m2, az 10-20 ezer forint között van egy 

busz/hó.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mit fogunk ezzel csinálni, ami befolyik? 

 

Horváth Éva polgármester: Minden 10 ezer, 100 ezer forint az önkormányzatnak pénz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Hasonlót akartam mondani. Érvként használnám az N 

kategóriára is. Pontosan azért, mert ha igazából egy garázst bérelne, az többe kerülne, mint a 

közterülethasználati díj fizetése. Az érvem másik része, hogy a Berhidai úton közös 

képviselőtől jött már be tavalyi évben is pontosan ezekre a kis haszongépjárművekre, hogy 

tiltsuk ki a parkolókból. Kitiltani a parkolókból nem lehet, mert nem tilthatod meg, hogy ne 

álljon be, de közterülethasználati díjat lehet tőle kérni.  

 

Horváth Éva polgármester: Csak a 3,5 tonnás autó nem mehet be a lakótelepre.  

 

Béni Norbert képviselő: Egyik sem 3,5 tonnás volt, amire panasz érkezett.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én a Berhidai útról beszéltem.  

 

Béni Norbert képviselő: Ott sem.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, az N1-es kategóriák vannak ott.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Akkor ne a 3,5 tonnát meghaladó legyen a rendelet 

szövegezésében, hanem ami a forgalmi engedélyben van.  

 

Horváth Éva polgármester: Kívülről nem látja a közterület felügyelő. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kívülről semmit nem látunk. Az ellenőrzés úgy megy, hogy 

megy a közterület felügyelő, ha ott a delikvens, akkor elkéri a közterülethasználati engedélyt, 

ha nincs neki, nem tudja felmutatni, akkor rendszám, autó típusa, ez alapján a közlekedési 

nyilvántartásából kell lekérni az adatot. A közterület felügyelő a forgalmit nem kérheti el, mert 

arra nem jogosult. Ez az adat a nyilvántartásban és a forgalmiban van bent. A nyilvántartásból 
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adatot kér le. Ez nem olyan lesz, hogy egy nap alatt bevételt hoz. Le kell folytatni a hatósági 

eljárást. Először fel kell hívni a figyelmét arra, hogy kérjen közterülethasználati engedélyt, és a 

következő ellenőrzéskor már tudatosan megy oda a közterület felügyelő, és akkor megnézi ott 

vagy a nyilvántartásban, hogy van-e neki engedélye, és ha nincs, akkor jön a bírság. Bírságolni 

addig lehet a közigazgatási bírsággal, amíg végre nem hajtja, ha nem fizeti a bírságot, akkor 

végrehajtás van.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem lenne jó a 3,5 tonnával elkezdeni, hogy nézzük meg, hogy 

muzsikál? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Azt akartam én is mondani, hogy kezdjük el ezzel.  

 

Horváth Éva polgármester: Ebből kevesebb van. Más? Nem volt.  

Aki így a rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

27/2023.(IX.29.) RENDELETE: 

 

a közterületek és a közhasználat céljára átadott területek 

használatáról szóló 20/2013. (XII.31.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5.) A településkép védelméről szóló 1/2018.(I.30.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

(száma: 143/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

235/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Az önkormányzati rendeletek 2023. évi felülvizsgálati tervében 

foglaltaknak megfelelően Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a jegyző előterjesztése alapján elvégezte a 

településkép védelméről szóló 1/2018.(I.30.) önkormányzati rendelete 

felülvizsgálatát. 

 

Megállapította, hogy az önkormányzati rendelet jelenleg is megfelel a 

felsőbb szintű jogszabályi előírásoknak és az esetleges módosítást 

gyakorlati tapasztalatok sem indokolják. 

 

Az önkormányzati rendelet tartalmi felülvizsgálata és esetleges 

módosítása vagy új rendelet megalkotása az új településterv készítésével 

egyidejűleg indokolt. 

 

 

6.) A hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő 

házasságkötés engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 14/2016. (VI.24.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 152/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Humán Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal javasolja, hogy a 3. §-

ban a hivatali helyiségen kívüli házasságkötés díja 30.000.- Ft/esemény legyen. 

A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal a fenti módosítással elfogadásra javasolja a rendelet-

tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 3 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal javasolja, hogy 

a 3. §-ban a hivatali helyiségen kívüli házasságkötés díja 30.000.- Ft/esemény legyen. 

A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal a fenti módosítással elfogadásra javasolja a rendelet-

tervezetet. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ehhez is kiosztottuk ennek a javaslatnak megfelelő 

módosított rendelet tervezetet, hogy lássátok, hogy így fog kinézni a tervezet. Ezt 

előterjesztőként nem fogadtam be. Ez módosító indítvány, erről szavazni kell.  

 

Horváth Éva polgármester: Két bizottság részéről módosító indítvány volt, hogy a hivatali 

helyiségen kívüli házasságkötés díja 30.000.- Ft/esemény legyen. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a Humán Bizottság és a 

Pénzügyi Bizottság javaslatát a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn 

kívül történő házasságkötés engedélyezésének szabályairól és díjairól rendelet tervezet 

kapcsán, mely szerint a rendelet 3. §-ában a hivatali helyiségen kívüli házasságkötés díja 

30.000.- Ft/esemény legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? 

 

Béni Norbert képviselő: Itt felmerült a bizottsági ülésen a helyi lakos mentesítése.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem lehet.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem lehet? Ha visszalapozunk a rendeletben, mentes a díjfizetés 

kötelezettsége alól, kettő napirenddel ezelőtti, cégek meg helyi székhellyel rendelkezők. Akkor 

miért ne lehetne helyi lakost is mentesíteni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem lehet. A különböző törvényi felhatalmazások 

megvannak, hogy mire szólnak és az anyakönyvi törvényben ezt egységesen kell kezelni. Nincs 

helyi lakos. Egyenlő bánásmód van.  

Tulajdonképpen, ahogy a bizottsági üléseken felolvastam a kint tartott esküvői helyszíneket, 

mondjuk 10-ből 9 helyi lakos volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez az arány biztos, hogy nem jó. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Lehet, hogy nem egy, legyen kettő. Egyébként csökken az 

esküvők száma általában. Nem ezért.  

 

Horváth Éva polgármester: Olyan korosztály lépett házasulandó korba, ahol viszont 

alapvetően kevesebb a létszám. Más nincs? Nem volt.  

Aki a módosítással elfogadja a rendelet felülvizsgálatot és az új rendelet-tervezetet, kérem, 

szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

28/2023.(IX.29.) RENDELETE: 

 

a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül 

történő házasságkötés engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 

14/2016. (VI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

 

 



21 

 

7.) A fiatal családok első lakáshoz jutásának támogatásáról szóló 18/2008.(XII.12.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 144/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Itt is volt előterjesztői módosítás. Jegyző asszonyé a szó. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Befogadtam és arról nem kell szavazni. A 2. §-ban ahol azt 

magyarázzuk a b) pontban, hogy ki a gyermekét egyedül nevelő. Ott a hajadon szó után bejön 

az özvegy szó. A 4. § (2) bekezdésében a hasznos alapterület legalább 35 m2 helyett, ez a régi 

rendeletben 25 volt, maradjunk a 25 m2nél. Kiderült, hogy Pétfürdőn vannak 35 m2-nél kisebb 

lakások. Előterjesztőként visszatettem. A többi változatlan. 

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

29/2023.(IX.29.) RENDELETE: 

 

a fiatal családok első lakáshoz jutásának támogatásáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

8.) A helyi zajvédelmi szabályokról szóló 25/2023. (IX.1.) önkormányzati rendelet 

módosítása (száma: 138/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Humán Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném javasolni, hogy a vasárnapi munkavégzést vegyük 

ki belőle teljesen. Nagyon sok panaszt kaptam amiatt, hogy az emberek szeretnének vasárnap 

pihenni, nem kíváncsiak arra, hogy a szomszéd nyírja a füvet.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezen vitatkoztunk az előző alkalommal is. Akkor azt szavazta 

meg a testület, hogy maradjon benne. Nekem meg az a véleményem, hogy a lakótelepen 

vasárnap soha nincsen fűnyírás, ahol a nagy gépekkel nyírják, ami zajosabb. A kertvárosi 

övezetre meg azt mondom, hogy legyen beszélő viszonyban a szomszéd a szomszéddal és 

beszéljék meg.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Én meg azt mondom, hogy szavazzuk meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy tiltsuk meg a vasárnapi fűnyírást, kérem, 

szavazzon! 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elnézést. Mivel ez elhangzott egy bizottsági ülésen, akkor 

szeretném elmondani, hogy a rendelet, hogy fog kinézni a továbbiakban, hogyha ezt elfogadja 

a Képviselő-testület. Az 1. § marad. 2. §-nak be fog lépni, hogy a rendelet 10. § (1) bekezdése 

a következő szöveggel lép hatályba: 

10. § (1) Természetes személy a tulajdonában, használatában lévő ingatlanon háztartási igényét 

kielégítő kertépítéssel és zöldfelület-fenntartással kapcsolatos, zajt keltő tevékenységet, így 

különösen motoros fűnyírást, motoros fakivágást, kerti traktor működtetését, a rendkívüli 

kárelhárítás esetét kivéve  

a) munka- és szabadnapon 8.00 óra és 20.00 óra között 

b) vasárnap és ünnepnapon nem 

végezhet. 

Úgy értettem, hogy erre vonatkozott a javaslat.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy vasárnap ne lehessen füvet nyírni, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 3 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

236/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Molnár Gyula László képviselő javaslatát a helyi zajvédelem 

szabályairól szóló rendelet tervezet kapcsán, mely szerint a rendelet 

tervezet 10. § b) pontja ne lépjen hatályba.  
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Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

30/2023.(IX.29.) RENDELETE: 

 

a helyi zajvédelem szabályairól szóló 25/2023.(IX.1.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

9.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 139/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

237/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

147/2023.(IV.27.), 199/2023.(VI.29.), 200/2023.(VI.29.), 

201/2023.(VI.29.), 202/2023.(VI.29.), 204/2023.(VI.29.), 

211/2023.(VIII.31.), 212/2023.(VIII.31.), 214/2023.(VIII.31.), 
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215/2023.(VIII.31.), 216/2023.(VIII.31.), 219/2023.(VIII.31.), 

223/2023.(VIII.31.),           225/2023.(VIII.31.),          226/2023.(VIII.31.). 

 

 

10.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Szennyvízteleppel kezdem. Kooperáció volt szeptember 26-án. 

Próbaüzem várhatóan novemberben elkezdődhet. Építőmesteri munkák nagy része elkészült, 

kivéve a térburkolatot és a tereprendezést. Az elektromos és technológiai szerelések vannak 

folyamatban. A szükséges nyomáspróbák, víztartási próbák nagy része megtörtént. 

Szeptember 14-én volt egy részleges katasztrófavédelmi külső gyakorlat, aminek a Hexum 

tartályparknál történt meghibásodás, illetve tartály sérülés volt a tárgya. Ez össze volt vonva a 

Hexum belső védelmi gyakorlatával, illetve egy érzékeny infrastruktúrára vonatkozó 

katasztrófavédelmi gyakorlat című akcióval is, hármas gyakorlat volt egyben. Ez lezajlott. 

Várhatóan összevont teljes külső gyakorlat lesz november 14-én, ahol a Nitrogénművek Zrt. 

lesz az áldozat, ebbe bekapcsolódik Várpalota és Ősi is.  

A forrásfoglalás műtárgyait 2-3 évente ellenőrzi a vízügyi hatóság. Most is hirdettek egy 

ellenőrzést szeptember 14-ére. Felkészültünk rá, megnéztük, hogy minden rendben van-e, de 

elmaradt technikai okok miatt.  

Szeptember 22-én hozták meg a pályázaton elnyert köztéri sorfákat. 16 darab kőrisre és 4 db 

juharra pályáztunk. Ezeket a Hősök terén, illetve a temetőben szeptember 22-én és szeptember 

25-én elültettük.  

Kormányablak Busz szeptember 12-én volt itt. Volt ügyfél, aki igénybe vette és jövő héten is 

jön. 

A Huntsman biztonsági jelentését megkaptuk, az új üzem építése miatt kellett módosítani a 

biztonsági jelentést. A katasztrófavédelem kötelez minket arra, hogy ezt függesszük ki és 

tegyük elérhetővé. Ez megtörtént. Közmeghallgatást is kell tartanunk ugyanúgy, mint kétszer 

ebben az évben. Ez a közmeghallgatás október 25-én lesz itt a Közösségi Házban. Ebből 

kifolyólag a munkatervben előirányzott közmeghallgatás időpontja csúszni fog. Nem tudom 

mikorra, mert nagyon sűrű lesz a novemberünk. Szerintem az októberi ülésre tisztázódik, hogy 

a mi közhallgatásunkat mikor tartsuk meg.  

Viziközmű integráció. Beindult a menet. Mindig a szerződésről panaszkodtam, hogy miért kell 

két szerződést kötni, mit csinálunk a részvényekkel. Végre kiderült, leírták, hogy 1 darab 

megállapodást kell kötnünk az átadásról a viziközművek átadásáról, amiben benne van a 

szennyvíz és az ivóvíz közműrendszer, a részvények egy csomagban vannak benne. Ennek a 

szerződésnek végleges formájáról kapunk majd egy mintát. Erre a szerződésre kell a Képviselő-

testületnek egy újabb határozat hozni, aminek a határideje október 31. Rendkívüli testületi ülés 

időpontja október 31. 

Liszt Ferenc utca 5. Társasház. Valóban nem kezdtek még hozzá a belső felújítási munkákhoz. 

Nagy ütemben folyik az árajánlatok kérése. Nem csodálkozom, hogy miért. Általában a 

vállalkozók generálban nem adnak mindig ajánlatot. Az ajánlatok nagy részét az építőmesteri 

munkákra vonatkoznak, a gépészetet nem szívesen vállalja fel senki. A jobb gépészeti cégek 

most per pillanat nem tudják felvállalni. Volt olyan cég, aki adott generálban az összes felújítási 

munkára ajánlatot 200 millió forint összegben. Ez egy horror. Ennek valahol meg kell állni. 

Egy tételes költségvetési kiírás van az egészhez, több, mint 600 tétel, amit be kell áraznia a 

vállalkozónak. Jöttek már be ajánlatok, az ajánlatkérések lezárása október 2-án lesz, hogy ki 
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kapja meg a munkát. Aki a gázszolgáltató, a gáz visszakötést úgy engedélyezi, hogy egy 

komplett új gázterv készül a házra. Erre 2 millió forintos ajánlat van.  A számok röpdösnek. Ez 

alapján kell megvalósítani. Jövő hét végén már sokkal többet fogunk tudni.  

A játszóterekre kaptunk egy ÁNTSZ ellenőrzést. Nem találtak semmi hibát. A 2 vagy 3 évente 

kötelező TÜV ellenőrzés még nem történt meg, de megrendeltük.   

Itt tájékoztatom a képviselőket, hogy október 2-től 20-ig szabadságon leszek. Addig a teendőket 

alpolgármester úr látja el. Az október 19-i ülést is ő fogja navigálni. 

Kisebb munkák: 

A Berhidai út 70. és 100. között a KRESZ tábláknál a gallyazási munkák elkészültek. 

A megrendelt kátyúzási munkálatok a településen elkészültek. 

A Hősök tere bevezető szakaszainál a 20 km „sebességkorlátozó” táblák helyett „20 km 

sebességkorlátozó övezet” táblák (3 darab) felszerelése megtörtént. 

Az Akácfa utca - Temető utca kereszteződésében az egyik forgalomtechnikai tükör cseréje 

megtörtént. 

A település szennyvízcsatornahálózatának rágcsáló írtása megtörtént. A rengeteg patkány miatt 

rendeltük meg.  

A Liszt Ferenc utca 54. előtt rágcsálóírtás történt megrendelés alapján. 

A Pétkomm Kft-vel a halottak napja előtti temető rendbetétele előtti helyszíni bejárás megvolt. 

A tó melletti szaletlik felújítását megrendeltük. 

A Horizont tér, pékség előtti pad felújítását megrendeltük. 

A Szent István parkban a padok deszkáinak pótlását és virágláda felújítását megrendeltük. 

A Hősök tere 4. előtti pad javítását megrendeltük.  

Kérdés van-e? Nem volt.  

 

 

11.) Önálló képviselői indítvány Molnár Gyula László részéről: Szelektív hulladékgyűjtő 

sziget áthelyezése (száma: 158/2023.) 

Előterjesztő: Molnár Gyula László képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett az alábbi a határozatot javasolja elfogadásra:  

Pétfürdő Nagyközség Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Horizont téren a szelektív 

hulladékgyűjtő szigetet megszűnteti.  

Felkéri a Polgármestert, hogy a sziget megszűntetéséről a szolgáltató felé intézkedjen. 

Határidő:………………. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

Molnár Gyula László képviselő: Befogadtam, amit a bizottság javasol.  

 

Horváth Éva polgármester: A határidőt november 15. előtt nem látom reálisnak. Tárgyalni 

kell a VKSZ-szel, a Közüzemmel, hogy mikor. Ki is kell üríteni. Aki a módosított határozati 

javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

238/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Horizont 

téren a szelektív hulladékgyűjtő szigetet megszűnteti.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a sziget megszűntetéséről a szolgáltató felé 

intézkedjen. 

 

Határidő: 2023. november 15.                

Felelős: Horváth Éva polgármester      

 

 

12.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2024.  

(száma: 147/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

239/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

1.) a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2024. évi fordulójához is csatlakozni kíván. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a „Csatlakozási Nyilatkozat”-ot 

aláírja és az Emberi Erőforrás Támogatáskezelőhöz megküldje, valamint 

az „A” és „B” típusú pályázati kiírást – a 2.) pontban foglalt 

kiegészítésekkel - közzétegye. 

 

2.) a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2024. évi fordulójához a Kulturális és Innovációs Minisztérium által 

közzétett pályázati kiírás mintákat az alábbiak szerint kiegészíti: 

 

a.) az „A” típusú pályázat 3. „A pályázat benyújtásának módja és 

határideje” pontjának „A pályázat kötelező mellékletei” alcíme c) 

bekezdésében, valamint a „B” típusú pályázat 3. „A pályázat 
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benyújtásának módja és határideje” pontjának „A pályázat kötelező 

mellékletei” alcíme 2. pontjában a szociális rászorultság igazolására 

benyújtandó igazolásokat a Képviselő-testület a következők szerint 

határozza meg:  

 

(A szociális rászorultság igazolására az alábbi okiratok:) 

„- A pályázó vagy a közös háztartásban élő családtagja tartós betegsége, 

fogyatékossága esetén a Magyar Államkincstár hatósági bizonyítványát 

arról, hogy tartós betegség, illetve fogyatékosság alapján emelt családi 

pótlékot folyósít nevezett részére. 

- A pályázó vagy a közös háztartásban élő családtagja csökkent 

munkaképessége (50 %, 67 %) esetén az annak mértékét megállapító 

jogerős határozatot. 

- Árvaellátást megállapító határozat. 

- Illetékes Területi Gyermekvédelmi Szakszolgálat igazolása állami 

gondoskodásról. 

- Gyámhatósági határozat a gyámkirendelésről.” 

 

b.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogat 

minden érvényesen benyújtott Bursa Hungarica pályázatot. Az érvényesen 

benyújtott pályázatok elbírálásának prioritási szempontjait a következők 

szerint határozza meg: 

 

 Megnevezés súlypont 

a) 
a pályázó és a vele egy háztartásban élő egy 

főre jutó havi nettó jövedelme 
1 

b) A pályázó árva 0,3 

c) A pályázó félárva 0,5 

d) A pályázó állami gondozott vagy gyámolt 0,3 

e) 
A pályázó tartósan beteg vagy 

fogyatékossággal él 
0,6 

f) 
A pályázó kollégiumi ellátásban nem 

részesül és nem ingázik 
0,3 

g) A pályázó kollégiumban lakik 0,6 

h) 
A pályázó családjában tartósan 

beteg/fogyatékos vagy rokkant családtag él 
0,7 

i) 
a pályázó családjában több olyan személy él, 

aki felsőoktatási intézmény hallgatója 
0,6 

 

A támogatás mértékét a mindenkori beérkezett pályázatok száma alapján, 

jövedelemkategóriák kialakításával, 10. 000.- Ft/hó összegtől 25.000.- 

Ft/hó összeghatárig állapítja meg a Képviselő-testület.   

 

Határidő: a csatlakozási nyilatkozat megküldésére: 2023. szeptember 29. 

                 a pályázatok kiírására: 2023. október 3.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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13.) Önkormányzatnál és költségvetési szerveinél foglalkoztatottak jutalmazása  

(száma: 142/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Volt egy kisebbségi vélemény. A Bizottság 1 igen 

szavazattal, 4 tartózkodás mellett nem javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a dolgozók 

kapjanak a költségvetésbe beállított jutalom mellett 160.000.- Ft cafetériát. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Van egy határozati javaslat. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

Molnár Gyula László képviselő: Bocsánat, jelentkezek. Itt is javasolom, hogy a dolgozók 

kapjanak cafetériát, nettó 160 ezer forintot. Szavazzunk róla.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért javaslom a jutalom megemelését, mert a jutalom 

differenciálható.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Pont azért.  

 

Horváth Éva polgármester: A cafetéria mindenkinek egyformán jár. Úgy gondolom, hogy a 

jutalom arra van, hogy valakinek a munkáját értékeljék és ennek megfelelően a fizetésén felül 

kapjon juttatást. A másik a cafetériával kapcsolatban, hogy én szívem szerint mindenkinek 

adnék mindent, de iszonyatosan sok pénzbe kerül. Míg a bérek után 13 % adót fizet az 

önkormányzat, a cafetéria után 28-at. Nem mindegy az önkormányzatnak, hogy mennyibe kerül 

neki.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A bérek után a dolgozótól még levonnak 34 % adót. Te 

mondtad év elején, hogy legyen ez egy olyan év, hogy támogassuk a dolgozókat. Eddig is 

kaptak egy havi jutalmat a dolgozók, tehát semmi extra nem volt abban, hogy a félhez 

hozzáraktál még félhavit. Azt mondom, hogy egy különleges nehéz év volt, és pont azoknak a 

dolgozóknak, akik 220-240 ezer forintért dolgoznak havonta, fizessük ki ezt a cafetériát. 

 

Horváth Éva polgármester: Én meg azt mondom, hogy azért, mert van 100 millió forint 

tartalékunk, ez a félhavi bér jutalomként 23 millió forintot emészt fel, máris a 100 millióból 

van 80 millió. Emlékezzünk vissza a tavalyi évre, szeptember 28-tól október 3-ig 200 milliónk 

kirepült az ablakon egy központi rendeletmódosítás miatt és 40 milliónk kirepült az ablakon, 

mert szét akart dőlni egy ház, amin segíteni kellett. Bármelyik pillanatban év végéig bejöhet 

egy olyan krakk, hogyha elköltjük a tartalékunkat nem tudunk mihez hozzányúlni. Bármelyik 

pillanatban előfordulhat a Pétkomm-nál egy műszaki hiba, hogy igenis megint 100 milliós 

nagyságrendben kölcsönt kell neki adni. Azt mondom, hogy a jutalmat adjuk meg. Ha 

körbenézel a környező településeken, intézményeken, kötelező cafetériát adni csak a 

Polgármesteri Hivatalban kell. Máshol nem kötelező a cafetéria. 240 ezer forint cafetériát 

adtunk minden önkormányzati dolgozónak. A tankerületben Norbi mennyi cafetériát kapsz? 

 

Béni Norbert képviselő: Semmit.  
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Horváth Éva polgármester: A védőnők mennyi cafetériát kapnak? Semmit.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az sem normális.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem támogatom. Jövőre nem lesz igaz a 400 ezer forintos 

cafetéria. Megint elültetünk egy bogarat a dolgozó agyába, hogy 400 ezret kaptam az idén, 

kapjak jövőre is 400 ezret. Jövőre nem kaphat 400 ezret.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Miért? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom támogatni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Elmondtam a Pénzügyi Bizottság ülésén is, hogy az én 

általam javasolt cafetériát nem a tartalékból vennénk el, hanem a lekötött betétekből, ami fedezi 

is. Az 27.700 ezer forint jön be a betétekből és 19.456 ezer forint menne el.  

A másik dolog, te is tudod és tavasszal én hívtam fel a figyelmet arra, hogy a Pétkomm-nál baj 

lehet esetleg, akkor te nyugtattál, hogy nem lesz itt semmiféle gond, és nem is lett.  

A beruházásaink minden évben 50 %-nál jobban nem nagyon valósulnak meg, most sem fognak 

az idén. Ha mégis kell még pénzhez nyúlnunk, bőven van még mihez nyúlni.  

 

Horváth Éva polgármester: Mindenféleképpen a tartalékból veszed el, mert a költségvetésben 

nincs olyan tétel, hogy abból elvedd. Nem létező kamatbevételből nem vehetsz el. Általános 

tartalékkeretből veheted el.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ami kamatbevétel be fog jönni, azt a tartalékba fogod 

betenni. 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy élő költségvetésed, most fogadtad el. Van 100 millió 

forint általános tartalékunk. Abból a jutalom kiegészítése 23 millió forint már. 80-unk van most. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szavazzunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyelőre az eredeti határozati javaslatot tenném fel szavazásra, 

mert arra azt mondtad, hogy nem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Volt egy módosító javaslatom.  

 

Horváth Éva polgármester: Ahelyett legyen 160 ezer forint cafetéria? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. Egy havi jutalom, plusz 160 ezer forint cafetéria. 

Szerintem mindenki értette.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt mondta és ez nem módosító javaslat, hanem külön 

határozati javaslat. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

240/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023. évi 

költségvetésében az önkormányzatnál és költségvetési szerveinél 

foglalkoztatottak jutalmazására előirányzott 50 % bértömeg keretet 100 

%-ra felemeli, melyre 23.209 ezer forintot biztosít az általános 

tartalékkeretből.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a soron következő költségvetési rendelet 

módosításánál a határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő: költségvetési rendelet módosítás 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a cafetéria keretet növeljük meg 160 

ezer forinttal, aminek a végösszege 19.456 ezer forint, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

241/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzatnál és költségvetési szerveinél foglalkoztatottak részére a - 

Magyarország 2023. évi központi költségvetéséről szóló 2022. évi XXV. 

törvény 65. § (4) bekezdésében előírt korlát mértékéig további fedezetet 

(nettó 160ezer forintot/fő) biztosít cafetéria juttatás céljából. A cafetéria 

keret emelésére a polgármestert is jogosult. 

A juttatás fedezetének 19.456 ezer forint összege az Önkormányzat 2023. 

évi általános tartalékkerete.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a soron következő költségvetési rendelet 

módosításánál a határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő: költségvetési rendelet módosítás 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

Horváth Éva polgármester: Egyébként két ember a cafetéria miatt nem is szavazhatott volna, 

mert nem jelentettük be… 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Azt szeretném most kérni, hogy a költségvetésben benne 

van a polgármester asszony jutalma, ami vagy elmarad, vagy nem szavazza meg a testület, vagy 

elő sem kerül.  
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Horváth Éva polgármester: Ez a testület még soha nem szavazta meg.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Szeretném kérni, hogy kérem szavazzunk a polgármester év 

végi jutalmáról, ha már a dolgozók jutalom emeléséről most szavaztunk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egy havit, mint a dolgozóknak. Támogatom.  

 

Horváth Éva polgármester: Arról kell szavazni, hogy kifizethető. Aki egyetért a polgármester 

asszony jutalmának kifizetésével, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

242/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármestert 2023. évi munkájának elismeréséül 780.000 forint 

jutalomban részesíti.  

 

Felkéri az Alpolgármestert, hogy a jutalom kifizetéséről intézkedjen. 

 

Határidő: 2023. november 30. 

Felelős: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

 

 

14.) A polgármestert megillető szabadság 2023. évi ütemezésének módosítása  

(száma: 146/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

243/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármester 2023. évi, összesen 53 nap szabadságának ütemezését 

jóváhagyó 22/2023. (II.9.) számú határozatát az alábbiak szerint 

módosítja: 

 

A határozat 2. pont (a polgármester egybefüggő szabadságai) b) alpontja 

az alábbira változik    
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           b) 2023. október 2. és 2023. október 22.  között           15 nap  

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester és 

                 Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

15.) Beszámoló a civil szervezetek támogatásáról, a támogatási pénzek felhasználásáról 

(száma: 154/2023.) 

Előterjesztő: Humán Bizottság  

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

244/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatnak Képviselő-testülete a Humán 

Bizottságnak a hatáskörébe utalt támogatási keret – 2023. szeptember 20-

i állapot szerinti – felhasználásáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

 

16.) Széchenyi 2020 program Free Wifi helyszín kijelölés Pétfürdőn (száma: 148/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A felsorolt területek között az Óvoda teteje szerepel. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem láttam ilyet az előterjesztésben. Mi annak idején 2018-ban 

javasoltuk a sportpályát. Engem ebben az egészben az bosszant, hogy 2018-ban ez már téma 

volt, akkor adtunk mi egy helyszínt. Akkor nem írtak vissza, hogy az nem jó, mert ott nem 

olyan a kiépített rendszer, amire nekünk szükségünk van, beszéljük meg újra. Most október 

közepén le kell adniuk a pályázatot, nagyon sürgősen döntsük el és adjunk egy új helyszínt. 

Ezen vagyok felháborodva. Öt éven keresztül ültek rajta. Ez egy beltéri egységet jelent, egy 

belső helyiséget biztosítani kell, ahová ők bemehetnek. Ennek nem örülök, mert éppen eléggé 

szívunk mindenfélét, a környezetvédelmi kütyük miatt, ami dudorászik a régi hivatal 



33 

 

épületében. Ehhez a beltéri egységhez időközönként nekik hozzá kell férniük. Kell egy kültéri 

egység, ami vagy tetőre, vagy homlokzatra kerül. Hogy ez mekkora, milyen tartószerkezet, 

hogy erősítik fel, hogy rontja el a homlokzatot, semmit nem tudunk róla.   

 

Nagy Zsolt képviselő: A beltéri és kültéri között kell vezetékes kapcsolat? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Béni Norbert képviselő: 10-20 méter távolság.  

 

Horváth Éva polgármester: Van nekik az Iskola utcában, az orvosi rendelő mellett van az 

Invitel telephely, ott van nekik egy épületük, fel tudják szerelni. Sőt le is írja a levélben, hogy 

ők fel tudják oda szerelni és a későbbi hálózatfejlesztésben majd el lehet dönteni, hogy hova. 

Menjünk bele abba, hogy a saját épületét bütykölje.  

 

Béni Norbert képviselő: Annak úgy semmi értelme.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem fogják használni a fiatalok. Azért mondtam az Óvoda 

tetejét, mert 100 méteres körzetben akkora területet lefed. 

 

Horváth Éva polgármester: Az Óvodában milyen belső helyiséget adsz oda neki, ahová 

mondjuk bemehet hétvégén is, amikor üzemzavar van?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szertárt. 

 

Horváth Éva polgármester: Kulcsot adsz az Óvodához? Én nem adom. Ne menjenek be. 

Önkormányzati épületbe ne menjenek be.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Polgármester asszony nem tolvajokról beszélünk, hanem 

karbantartókról.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem karbantartásra jönnek a környezetvédelmi kütyükhöz sem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor nyúl bele, ha nem jó a rendszer.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért nem jó az Iskola utca?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem jár oda senki.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem fogja azt szolgálni, amire ezt kitalálták.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A fiatalok nem ott vannak.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha jól tudom, akkor az orvosi rendelő és a gyógyszertár melletti kis 

csík. Ha oda lerakják, akkor 100 méteres körzetben van néhány családi ház.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez csak 100 méterig jó? 

 

Béni Norbert képviselő: Igen, azt írja, hogy 100 méter a hatótávolság. 
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Odagyűlnek alá, mint egy gomba alá? 

 

Béni Norbert képviselő: Ezért lenne jó az Óvoda része, mert ott szétszórja.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudok az Óvodában olyan helyiséget felajánlani nekik. 

 

Béni Norbert képviselő: Nem ennek a hatótávolsága, hanem az eszköz hatótávolsága a 

korlátozott, amivel használják. Lehet ez egy óriási antenna is, ami 2 kilométerig ellövi a jelet, 

ha nálunk nincs olyan eszköz, ami 100 méternél tovább fogja. 

 

Horváth Éva polgármester: Önkormányzati épületet nem szívesen adok, főleg, ha belteret is 

érint.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez az inviteles hely egy alibi hely lenne. Meg tudták valósítani, 

lerakták, ott van, de csak alibi hely. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Egy felmosó tárolóhely is jó lenne neki.  

 

Horváth Éva polgármester: Vízmentes helyiség kell.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ahova beraksz egy felmosót, arra gondoltam. Nem kell nagy 

helyiség. Próbáljuk meg ott.  

 

Horváth Éva polgármester: Mondjátok meg, hogy hova az Óvodába? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A tetejére.  

 

Horváth Éva polgármester: És a beltéri egység? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Vasaldába? Itt okoskodhatunk, de csak az 

intézményvezetőnek kellene azt mondani, hogy van-e egyáltalán olyan hely, ahová be lehet 

rakni. Meg tényleg mekkora? 

 

 

17.30 órakor Nagy Zsolt képviselő elment az ülésteremből.  

A képviselők létszáma 4 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

Béni Norbert képviselő: Ez egy minimális eszköz antennával. Egyetlenegy kérdés van, hogy 

az Inviteles kábelt el kell-e húzni odáig? Mert akkor elindul a fúrás, faragás. Nem tudom az 

Óvoda milyen telefont használ, ki a szolgáltatója. Be van-e húzva az Invitel kábel.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A felső szinten van egy öltöző. Oda nem lehet berakni? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: UPC volt?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor Vodafone.  

 

Béni Norbert képviselő: Elég sok a kérdőjel hirtelen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem tudom milyen gyorsan kell reagálni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nagyon gyorsan.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Próbáljuk meg.  

 

Horváth Éva polgármester: És ha összeturkálják az Óvodát a vezetékezés miatt? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért mondtam, hogy a felső szinten van egy öltöző, az nem 

nagy távolság. 

 

Horváth Éva polgármester: Attól függ, hogy milyen vezetéket és honnan kell odavezetni, 

kell-e odavezetni a vezetéket. Pontosan ez volt a baj a sportpályával is, hogy valami hálózat 

nem volt megfelelő. Invitel hálózat van a sporttelepen, csak az nem megfelelő nekik. Nem értek 

hozzá.  

 

Béni Norbert képviselő: Fel tudunk ajánlani kettő helyszínt? 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor ajánljuk fel az Óvodát. Más helyszínt nem tudok mondani.  

 

Béni Norbert képviselő: Mondják meg, hogy ott milyen munkálatokra lenne szükség, és ha 

nem akkor vigyék a saját területükre.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Megkérdeztem közben az intézményvezető asszonyt és az 

Óvodának Vodafone-os telefonja van. Az Invitel, ha bármit akar, akkor vezetékeznie kell.  

 

Béni Norbert képviselő: Elvileg bent vannak ezek a kábelek mindenhol, ha ki nem lett bontva 

csak úgy. Régen minden lakásba behúzták, ha kérték, ha nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Próbáljuk meg, legfeljebb visszajelez, hogy hálózatot kell 

kiépítenie és nem jó. Aki egyetért azzal, hogy az Óvoda legyen, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta Molnár Gyula 

László képviselő javaslat, hogy az előterjesztett határozati javaslatban új helyszínnek a 

Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda épületére tesz javaslatot. 

 

Béni Norbert képviselő: Mennyire kell ez gyorsan? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nagyon.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor nagyon gyorsan vizsgálják meg és javaslom, hogy a 

polgármester asszonynak adják le, hogy mi kell hozzá. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem leszek.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor az alpolgármester úrnak.  
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Horváth Éva polgármester: Szerintem tegyük bele a határozatba azt, hogy amennyiben az 

Óvoda épülete új hálózatépítés és szerkezeti bontás nélkül megoldható. Aki ezzel együtt a 

határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

245/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Széchenyi 

2020 program keretében zajló Szuper Gyors Internet projekt (GINOP-

3.4.1-15) keretében Pétfürdőre telepítendő Free Wifi szolgáltatás 

bázisállomásának új helyszínéül a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 

(8105 Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 17.) épületére tesz javaslatot.  

 

A Testület akkor járul hozzá az új hálózat kiépítéséhez, amennyiben az 

óvoda épületében szerkezet és burkolat bontás nélkül megoldható. 
 

Határidő: a határozat megküldésére: 2023. szeptember 29. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

17.) Külterületi ingatlanok rekreációs földhasználatra kijelölése (száma: 145/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

246/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

kinyilvánítja, hogy a gyár alatti önkormányzati tulajdonú kiskertek 

elidegenítését az 561/2015.(XI.26.) számú határozatával elfogadott 

célok megvalósulása, a kertek tulajdonviszonyainak és természetes 

rendezettsége megtartása érdekében a jövőben sem támogatja. 

2.) A Képviselő-testület a mező-és erdőgazdasági földek forgalmáról 

szóló 2013. évi CXXII. törvény 5. § 22a. pontjában foglaltak alapján 

rekreációs célú földhasználatra e határozat 1. melléklete szerinti 

önkormányzati tulajdonú külterületi szántó, legelő művelési ágú 

ingatlanokat jelölti ki. 
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3.) A Képviselő-testület jelen határozat 2. mellékleteként a rekreációs célú 

földhasználatra vonatkozó szerződés tartalmát jóváhagyja, egyúttal 

felhatalmazza a polgármestert a szerződések aláírására. 

 

Határidő a határozat közzétételére: 2023. október 10. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat 1. és 2. melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

18.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának 

önkormányzati véleményezése (száma: 137/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert képviselő: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

247/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Veszprémi Tankerületi Központ vezetője által 2023. szeptember 5-én 

véleményezésre megküldött, a Pétfürdőn kötelező felvételt biztosító 

Horváth István Általános Iskola felvételi körzethatárának megállapítására 

vonatkozó tervezettel – amelyben a Horváth István Általános Iskola 

kötelező felvételi körzete Pétfürdő település közigazgatási területe – 

egyetért. 

 

Pétfürdő Nagyközség Jegyzőjének adatszolgáltatása szerint a jegyzői 

nyilvántartásban szereplő, pétfürdői lakóhellyel, ennek hiányában 

tartózkodási hellyel rendelkező hátrányos helyzetű, általános iskolába járó 

gyermekek létszáma: 11 fő   

 

Határidő a határozat megküldésére: 2023. október 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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19.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Közlekedési táblák, tükör 

telepítése (száma: 150/2023.) 

Előterjesztő: Béni Norbert képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú javított határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú javított határozati 

javaslatot. 

Ismerteti az indítványban foglaltakat. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a javított 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

248/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Temető utca – Akácfa utca kereszteződésében a Temető 

felől található „elsőbbségadás kötelező” közlekedési táblát lecseréli „Állj! 

Elsőbbségadás kötelező” táblára. 

 

A megvalósítás költségeire a fedezet az Önkormányzat 2023. évi 

költségvetésének Utak, Hidak szakfeladat dologi kiadási előirányzatában 

biztosított.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy intézkedjen a munka elvégzésére. 

 

Határidő: a megrendelésre: 2023. szeptember 30.                

Felelős: Horváth Éva polgármester      

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a javított 2. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

249/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Katona József utca – Akácfa utca kereszteződésében 

közlekedési tükröt helyeztet el a biztonságosabb kikanyarodás 

elősegítésére. 
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A megvalósítás költségeinek fedezete az Önkormányzat 2023. évi 

költségvetése beruházások utak, hidak üzemeltetése kisértékű 

tárgyieszköz előirányzatában biztosított.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy intézkedjen a munka elvégzésére. 

 

Határidő: a megrendelésre: 2023. szeptember 30.                

Felelős: Horváth Éva polgármester      

          

 

20.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Akácfa utca – Közlekedési 

koncepció (száma: 151/2023.) 

Előterjesztő: Béni Norbert képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a javított határozati javaslatot. 

Kint voltunk a helyszínen, ott voltak a lakók. Nem kérnek fekvőrendőrt most már, felsorolták 

a fekvőrendőr hátrányait. Viszont helyette kérnének 30-as zóna táblát az Akácfa utca és Ifjúság 

útja területére.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

250/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 217/2023. (VII.31.) számú határozatának 2.) 

pontját visszavonja. 

 

2.) Korlátozott sebességű övezetet (30 km/h) jelző közlekedési táblákat 

helyez ki az 

a) Akácfa utcában a Temető utca – Ösküi utca közötti szakaszra (4 db) 

b) Ifjúság útjára (2 db) 

 

A megvalósítás költségeire a fedezet az Önkormányzat 2023. évi 

költségvetése beruházások utak, hidak üzemeltetése kisértékű tárgyi 

eszköz előirányzatában biztosított.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy intézkedjen a munka elvégzésére. 

 

Határidő: a megrendelésre: 2023. szeptember 30.                

Felelős: Horváth Éva polgármester      
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Tájékoztató: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 141/2023.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Humán Bizottság javaslata  

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottságnak volt egy javaslata. A Humán Bizottság 4 

igen, szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Pékség mellett 

elhelyezett megállni tilos tábla helyett várakozni tilos tábla kerüljön kihelyezésre.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szerintem balesetveszélyes, ezért nem fogom támogatni.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért ezzel a javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

251/2023.(IX.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pékség mellett elhelyezett megállni tilos tábla helyett 

várakozni tilos tábla kerüljön kihelyezésre.  

 

 

b) Pad, köztéri lámpa javítása 

 

Béni Norbert képviselő: A Berhidai út 70-nél van egy pad, amit javítani kellene. 

 

Horváth Éva polgármester: Jelentsd be a Lacinál.  

 

Béni Norbert képviselő: Hunyadi utca 4-nél egy lámpa nem világít.  

 

c) Micsurinban építkezés  

 

Béni Norbert képviselő: A Micsurinban anno elhangzott, hogyha kettő telek, arra lehet építeni. 

Ez most igaz, vagy sem? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Béni Norbert képviselő: Mi az akadálya? 
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Horváth Éva polgármester: Nincs kirendezve az a terület, nincs a végleges szabályozási 

tervben meghatározva az építési telkek. 

 

Béni Norbert képviselő: Akkor ez csak a jövőben érvényes.  

 

Horváth Éva polgármester: Ha az új HÉSZ életbe lép és meglesz a szabályozási tervben a 

telekkiosztás, a telekméret. 

 

Béni Norbert képviselő: Ez elterjedt a településen.  

 

Horváth Éva polgármester: Hosszú távon jelezve van, hogy ez valamikor lakóövezet legyen. 

Majd akkor ragaszkodni kell, hogy a HÉSZ-ben ne távlatilag legyen a szabályozás megoldva, 

hanem legyen egy részletes szabályozási terv.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez időben körülbelül mennyi lesz? 

 

Horváth Éva polgármester: 1,5 év.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Norbi, ez az ügy megy már 15 éve. 

 

d) Garázssornál lévő szegélykő megigazítása 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Kaptam egy megkeresést a Berhidai út végén lévő 

garázssorral kapcsolatban, hogy a szegélykövet igazítsák meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük.  

 

e) Játszótéren térkő helyrehozatala 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az Óvoda bal oldalán lévő játszótéren van térkövezett út, ott 

elég nagy szakaszon a térkő feljött, illetve az egész felpúposodott. Tavaly javítottuk ugyanezt 

a részt.  

 

Horváth Éva polgármester: Mi ezt felírjuk, de ha holnap a kezedbe vennéd a telefont és 

odamennél a Gáborhoz és menjetek ki, nézzétek meg. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Jó, rendben.  

 

f) Ösküi utca 

 

Molnár Gyula László képviselő: A felújított Ösküi úton három nagy luk van.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az balesetveszélyes. Megsüllyedt.  

 

g) Köztéri lámpa javítása 

 

Molnár Gyula László képviselő: A hivatali parkolóban van egy lámpa, ami nem világít.   
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h) Állattartás 

 

Molnár Gyula László képviselő: Megkérdezném a jegyző asszonytól, hogy volt egy pusztító 

disznó, aki megette a gazdálkodók terményét, ezzel kárt okozva nekik. Ebben az ügyben milyen 

folyamatok indultak el? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az ügyfelet láttam, akit a kár ért. A kolléganő akkor is pont 

kint volt ellenőrizni a kiskertekben, mert valahonnan jött be jelzés, hogy egy kan disznó 

garázdálkodott megint a kiskertekben. Délelőtt folyamán is kint volt a közterület felügyelőkkel. 

Ahol tudjuk, hogy tartanak disznókat,  az állategészségügy is kint volt ellenőrizni és folyik a 

hatósági eljárás, meg a kötelezés, hogy a disznóknak az ólat, kerítést hogy kell megcsinálni. 

Úgy tudom, hogy bírságolás is folyamatban van. Ott ez a disznó nem volt.  

 

Horváth Éva polgármester: És nem az övé.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az a baj, hogy azt nem tudja megmondani senki, hogy kié a 

disznó és a tartási helyét sem tudják megmondani. A mai nap folyamán is voltak kint a 

közterület felügyelők nézni, hogy esetleg hol lehet a disznó. Ezt nem találták meg. Azt tudom 

mondani, ha a tartási hely és a tulajdonos előkerül, ugyanúgy átadjuk az állategészségügynek, 

mert a disznó tartási körülményeiben ők a kompetensek. Így nem tudjuk átadni, mert ők nem 

fognak mindennap kijönni és keresni a kiskertekben a disznót. Ha valaki mégis tudja, jelentse 

be, hogy kié lehet a disznó.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért merem kimondani a nevét, mert a Pét2 csoportban 

leírta egy Horváth Csaba nevezetű úriember, hogy ezt a kandisznót megvásárolta. Kérem 

Horváth Csabát, ha nézi az adást, mint kiskert és disznó tulajdonos, hogy jelentkezzen az 

illetékeseknél. 

 

Horváth Éva polgármester: És mutassa meg, hogy hol van a kertje és az ól.  

Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

17.50 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

                

Horváth Éva sk.                       Szabóné Czifra Melinda sk. 

             polgármester                                                jegyző 


